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    Publikujemy jeden z ciekawych komentarzy: 

Jeżeli patrzymy na polski tenis stołowy tylko przez zresztą świetne  
zawodniczki jak: Partyka, Grzybowska to robimy podstawowy błąd - bo
że to   są liderki nie ma sprawy - ale gdzie jest równorzędne zaplecze,
które   depcze im po piętach?

  

Nie ma, bo o juniorkach lepiej nie mówić, to już   tragedia.   
Trener zajął się tylko dwoma zawodniczkami, i im poświęcił czas i
pieniądze.

Co zrobił dla reszty?
Prawda jest  bolesna, i nie ma siły się bronić, ale jak tu wiele razy
pisano kobiecy ts w Polsce ded.  
Takie spędy jak dziś i chwalenie się ma tylko na celu - i zresztą  
słusznie - chwalenie się przed panem Ministrem z sukcesów, a krytykę  
powinniśmy uprawiać w zaciszu gabinetów. 

Co do dziennikarzy to są   słabiutcy i być może reżimowi jak ktoś
napisał.
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    Komentarz na  stronie www.time-out.pl :

    tutaj
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http://www.time-out.pl/
component/content/article/1-aktualnopci/21909-konferencja-prasowa%23yvComment21918

